
日期  ：  二零二四年十一月十四日 (星期四 )  

Date ： 14 November 2024 (Thursday) 

 

時間  ：下午二時三十分  

Time ：  2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

房屋及發展規劃委員會 Housing and Development Planning Committee 
 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .   空置社福服務用途單位的租賃簡介  

Briefing on the Letting of Vacant Premises for Welfare Services 

  

2 .   廖子聰博士提問：有關沙田區房屋署轄下商用非住宅物業管理事宜  

Question Raised by Dr LIU Tsz-chung, Michael on the Management of Commercial and Non-domestic Premises under the 

Housing Department in Sha Tin District 

  

3 .   陳敏娟女士提問：有關沙田區內屋邨及屋苑停車場車位收費詳情  

Question Raised by Ms CHAN Man-kuen on the Details of Charges for Parking Spaces in Car Parks of Housing Estates and Courts 

in Sha Tin District 

  

4 .   沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District 


